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Zagreb, 10. studenog 2004. 

 

 

ZZ  AA  PP  II  SS  NN  II  KK  
 

 

s konstituirajuće sjednice proširenog Predsjedništva Udruge hrvatskih srednjoškolskih  

ravnatelja održane 10. studenog 2004. godine u Zagrebu, Palmotićeva 84 /knjižnica/ s  

početkom u 11,00 sati. 

Sjednicu su  sazvali dosadašnja predsjednica Sunčica Kužilek - Pistotnik i 

novoizabrani predsjednik Ivica Lovrić,  

a nazočili su novoizabrani članovi proširenog Predsjedništva  i dio članova iz prošlog saziva  

(u privitku popis nazočnih). Sjednici je predsjedavao predsjednik Udruge Ivica Lovrić. 

 

Prije početka sjednice nazočni su minutom šutnje odali počast preminulom kolegi, prof. Josipu  

Klaiću ravnatelju III . Gimnazije u Zagrebu. 

 

Ivica Lovrić pozdravio je goste iz Ministarstva znanosti, obrazovanja i športa – državnog   

tajnika za srednje obrazovanje Želimira Janjića i pomoćnika ministra Martina Oršolića te 

ostale nazočne, utvrdio kvorum za donošenje punovažnih odluka i predložio slijedeći dnevni 

red. 

Dnevni red: 
 

1. Konstituiranje Predsjedništva Udruge hrvatskih srednjoškolskih ravnatelja 

2. Izbor potpredsjednika Udruge hrvatskih srednjoškolskih ravnatelja 

3. Različito 

 

Nakon uvodne riječi Ivice Lovrića, nazočnima se obratio državni tajnik za srednje obrazovanje,  

Želimir Janjić, koji je naglasio da ministar Primorac pozdravlja skup, ali zbog iznenadnih 

obveza nije mogao nazočiti današnjem sastanku, te svakako podržava rad Udruge, te da je 

spreman  

na punu suradnju s Udrugom hrvatskih srednjoškolskih ravnatelja.  

 

Kako državni tajnik Želimir Janjić zbog svojih obveza nije bio u mogućnosti nazočiti sastanku 

u  cjelosti, prvo se krenulo s postavljanjem pitanja na koja je odgovarao  Janjić. 

 

- Božidar Pecak je postavio pitanje u svezi državne mature i ujedno predložio da se u  

      Rješavanje problema oko nje uključe i župani kao spona između škola i Ministarstva. 

- Odgovor: Već su planirani sastanci (do Nove godine) na relaciji Ministarstva-državne  

uprave-obrtničke komore i sl. naglasio je da su ravnatelji glavna snaga na koju  

se računa u predstojećim promjenama. 
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Budući da nije bilo više pitanja za državnog tajnika Ministarstva, Ivica Lovrić istaknuo je  

kako su ravnatelji svjesni izazova koji je pred njima te da su spremni za korjenite promjene, ali 

da isto  

tako očekuju znatno veću suradnju s Ministarstvom u osmišljavanju i provođenju planiranih 

promjena  

u hrvatskom školskom sustavu. Ivica Lovrić još jednom je pozdravio nazočne, a posebno 

dosadašnju predsjednicu Udruge, Sunčicu Kužilek –Pistotnik te joj zahvalio na dosadašnjem 

radu u Udruzi, te u  

znak zahvalnosti uručio joj je simbolični poklon. 

Sunčica Kužilek – Pistotnik kratko se osvrnula na rad Udruge za period u kojem je ona bila  

Predsjednica. 

 

 

Ad-1. Konstituiranje Predsjedništva Udruge 

Predsjednik Udruge pročitao je imena članova proširenog Predsjedništva. Budući da su  

novoizabrani članovi Predsjedništva već na Skupštini u Šibeniku prihvatili nove dužnosti,  

konstatira se da je Predsjedništvo Udruge konstituirano. 

 

Ad-2. Izbor dopredsjdnika 

Ivica Lovrić predložio je članovima predsjedništva da predlože kandidate za izbor 

dopredsjednika Udruge. Nakon kraće diskusije predloženi su: Neda Tolj - Kramarić, Mladen 

Kamenjarin, Ivan Živković. 

Kako nije bilo više prijedloga (dopredsjenika mora biti tri) pristupilo se glasovanju, te su za 

dopredsjednike Udruge hrvatskih srednjoškolskih ravnatelja izabrani:  

 

1. Neda Tolj Kramarić 

    2. Mladen Kamenjarin 

3. Ivan Živković 

Ad-3. Različito 

Jednoglasno je dogovoreno da će predsjednik Udruge predložiti Poslovnik rada  

Predsjedništva i Program rada za 2005. godinu koji će se razmatrati na jednoj od sljedećih 

sjednica Predsjedništva. Ivica Lovrić je predložio da po mogućnosti sjednice Predsjedništva 

budu svaki put u drugoj županiji, te da sjednica planirana za  prosinac bude u Križevcima, a 

ravnatelj Sabolek se već ponudio za domaćina. 

Gospodin Zlatko Stić se javio za riječ, te je podnio neopozivu ostavku na mjesto tajnika  

Udruge.  

Ostavka je prihvaćena i Ivica Lovrić je predložio da se na sljedećoj sjednici 

Predsjedništva izabere novi tajnik Udruge.  

Zlatko Vidaković se ne slaže s prijedlogom i smatra da tajnika treba izabrati na 

današnjoj sjednici te za tajnicu Udruge predlaže dosadašnju predsjednicu gđu. Sunčicu Kužilek 

- Pistotnik.  

Ivica Lovrić podsjeća Predsjedništvo na odredbe Statuta Udruge po kojima je zadaća 

tajnika prvenstveno stručna pomoć Predsjedniku, te moli Predsjedništvo da mu dopusti da 

predloži novog tajnika Udruge. Kako ga je ostavka gosp. Zlatka Stića iznenadila jer je bilo 

indicija da gosp. Stić želi ostati tajnik Udruge, on za današnju sjednicu nije obavio razgovore 

sa potencijalnim kandidatima, te pripremio prijedlog novog tajnika. Zbog toga još jednom moli 

Predsjedništvo da se izbor novog tajnika obavi na sljedećoj sjednici.  

Zlatko Vidaković ponavlja da ne vidi razlog zašto bi se izbor odgađao, te predlaže da se 

izbor obavi odmah. Slavko Ivanković predlaže da se Predsjedništvo glasovanjem o tome izjasni 

hoće li  tajnika birati danas ili na sljedećoj sjednici.  
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Ivica Lovrić prijedlog Zlatka Vidakovića da se tajnik bira odmah stavlja na glasovanje 

ZA se izjasnio jedan (1) član Predsjedništva, jedan (1) član je bio suzdržan dok su ostali 

članovi Predsjedništva bili protiv, te je ovaj prijedlog odbijen.  

Nakon toga Ivica Lovrić moli pomoćnika ministra Martina Oršolića da odgovori na pitanja  

i prijedloge nazočnih kolega. 

 

-  Ivan Rušak moli pomoćnika ministra gosp. Oršolića da se poradi na tome da i ravnatelji 

dobiju regres iz 2001. godine. 

- Slavko Ivanković pita u kojem vremenskom periodu će školama biti refundirano za 

isplate regresa. 

- Martin Oršolić odgovara da nije sporno da je država dužna iznos od 3.555,00 kuna i 

pripadajuće kamate onima koji su tužili. Isto tako naglašava da su sredstva bila 

rezervirana i za isplate ravnateljima i svima onima koji nisu podnijeli tužbe. Kako danas 

stvari stoje isplate mogu ići iz tzv. posebnog fonda, ali jedino na temelju sudske 

presude. Naglasio je da nema isplata nakon isteka rokova za podnošenje tužbi. Samo 

pravomoćne (ovršne)sudske presude su zakonski temelj za isplatu regresa. Pomoćmik 

ministra je naglasio da je potrebno poslati ukupni zahtjev Ministarstvu u zakonskom 

roku, a on će učiniti sve što je u njegovoj moći da škole dobiju sredstva na vrijeme.  

- Ivan Rušak je pitao što je s odlukama koje su potpisali potpredsjednik i ministar bivše 

Vlade RH. 

- Martin Oršolić odgovara da je točno da su gospoda to potpisala i da tako stoji, ali 

jednostavno nije bilo pravne podloge za one koji nisu tužili. 

- Brunoslav Sabolek je pitao zašto treba čekati ovrhu ako su već osigurana sredstva.  

- Ružica Črnjević  konstatira da je premijer najavio da neće ispunjavati ništa što je 

prethodna Vlada obećala neposredno prije izbora.  

- Martin Oršolić ističe  stav Ministarstva – čim postoji sudska presuda, Vlada će isplatiti 

kako stoji u sudskoj presudi. Nije neophodno čekati ovrhu, bitno je odmah slati papire u 

Ministarstvo. 

- Ružica Črnjević  iznosi  zamjerke na suradnju Ministarstva sa školama u svezi regresa i 

predlaže da bi najbolje bilo da se dobiju pisane upute kako reagirati u tim i takvim 

situacijama.  

- Alan Labus ističe da je pravna podrška iz Ministarstva vrlo oskudna i da dosta teško ide 

komunikacija. Pomoćnik ministra Martin Oršolić odgovara da nije potrebno svaki puta 

pisati upute za tumačenje Zakona, te ističe da od 01. rujna 2004. godine svi su dobili 

pismene upute i provoditi se mora ono što je propisano po zakonu.  

- Pomoćnik ministra Martin Oršolić je na kraju istaknuo da će svima do 20. studenog. 

2004. godine biti plaćeni prekovremeni sati za rujan i listopad na temelju odobrenja 

koja će stići školama. 

 

 

 

Sastanak je završen u 13,00 sati. 

 

 

 

Zapisnik vodila:       Predsjednik Udruge: 

Kristina Kuljiš                    Ivica Lovrić  

 
 

 


